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Abstract (en)
The device has two rotatable crusher rollers (3,4) whereby one is movable and can be moved to a different height from the other fixed roller (3). An
opening (15) is simultaneously released in the machine stand (1) to discharge the material which cannot be crushed. The rotary direction of at least
one roller is reversed at least once for this ejection. The ends of the movable roller are mounted in slide blocks which are displaceable in parallel
slits in the machine stand. The slide blocks are guided by lift elements (7) into a position where a steep plane (E-E) containing the axes (A,B) of the
two rollers is formed with the movable roller lower. The opening is provided on the side of the roller remote from the rolling gap.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Grobzerkleinern keramischer Massen, mittelharter Gesteine oder dergleichen, mit zwei in einem Maschinenständer (1)
drehbar gelagerten Messerwalzen (3, 4), die je von einem eigenen reversierbaren Antrieb (2) antreibbar sind und deren Walzenspalt (5) durch
Parallelverschiebung einer Walze (4) zu sich selbst einstellbar ist, zeichnet sich dadurch aus, daß eine bewegliche Walze (4) zu der anderen
feststehenden Walze (3) in eine unterschiedliche Höhenlage verschiebbar ist, daß gleichzeitig mit dieser Verschiebung eine Öffnung (15) zum
Auswerfen von nicht zerkleinerbarem Gut (9) freigebbar ist und daß die Drehrichtung mindestens einer Walze (4) zum Auswerfen mindestens einmal
reversiert wird. <IMAGE>
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